
Referat Bestyrelsesmøde d. 12.9.16 
Afbud: Martin, Kim og Morten

1. Siden sidst
a. Energistyrelsen og pulje, vi skriver følgende: 

Da vores sendemaster og teknik ikke kan garantere den ønskede forbindelse, vælger vi ikke at 
indberette på adresseniveau.

b. henvendelse fra AVD 
Vi beder Jan og Kim om at tage kontakt og vurderer priserne og leveringen. 

c. Fordeling af opgaver fra Glenn

2. Opfølgning af referatet fra sidste gang. 
Martin og Morten var på ”Mød os i Mørke” - en ny bruger, som ikke kendte os før. 
Mailproblemer er rimeligt styr på. Enkelte ting mangler. Bjarne og Carsten arbejder videre på det. 

 

3. Økonomi 
– udgår, da Martin ikke er til mødet. 

4. teknik

Skørring er blevet bedre,

På fjernvarmen er de sidste to sendere i gang nu.

Onsdag d. 14.9. programmeres radioer, og nogen skal se på klatreudstyr. Der skal gerne tages pap 
med. Det er samlet nu.

5. næste datoer

17. oktober kl. 19.30 

6. evt.
oprydning.. 


